
Protokół z posiedzenia Komisji łączonych Rady Gminy Nowa Wieś Wielka  

z dnia  27 listopada 2023 r. 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych, co stanowiło kworum do prawomocności 

obrad Komisji.  

 

2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji łączonych. 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy wszyscy radni zapoznali się z protokołem 

po czym zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

3. Opiniowanie projektów uchwał i materiałów na LV sesję Rady Gminy.  

- Opiniowanie projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowa Wieś Wielka na lata 2023-2030. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Wójt. W wyniku dyskusji Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Nowa Wieś Wielka na 2023 r. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Wójt. W wyniku dyskusji Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Małgorzata Murawska. W wyniku dyskusji, po 

naniesionych zmianach Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Małgorzata Murawska. W wyniku dyskusji 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziałów w  

nieruchomości gruntowej, położonej w Prądocinie. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Ryszard Ładziński. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 



 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 

nieruchomości położonej w Olimpinie. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Ryszard Ładziński. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

gruntowej, położonej w Brzozie. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Ryszard Ładziński. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

gruntowej w Brzozie. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Ryszard Ładziński. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie nadania nazw ulic w Tarkowie Dolnym. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Pan Ryszard Ładziński. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie zaliczenia drogi o znaczeniu lokalnym do kategorii 

dróg gminnych. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Dorota Piasecka. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

współdziałania z Gminą Białe Błota w celu realizacji zadania „Budowa ulicy zabytkowej od 

ulicy Cichej do ulicy Zakładowej w Przyłękach”. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Dorota Piasecka. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Nowa 

Wieś Wielka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2024 r. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Anna Bialik-Pieszak. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Grażyna Wojtera-Moskal. W wyniku dyskusji 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 



 

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2027. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Grażyna Wojtera-Moskal. W wyniku dyskusji 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

- Analiza potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2024. 

Omówienia materiału dokonała Pani Grażyna Wojtera-Moskal.  

- Opiniowanie projektu  uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy skargi mieszkańca z dnia 7 listopada 2023 r. oraz udzielenia 

odpowiedzi na skargę. 

Omówienia projektu uchwały dokonała Pani Ewa Chabel. W wyniku dyskusji Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Na tym zakończono realizację punktu 3. 

 

4. Sprawy różne. 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów Przewodniczący posiedzenia podziękował 

wszystkim za udział i dokonał zamknięcia jej obrad. 


